
Respostes a la ciutadania del PP al Ple de 18-2-2015 
 
L’origen principal de la corrupció municipal, és la progressiva 
externalització de serveis i obres, el mecanisme és conegut i pervers i es 
manipulen concursos públics per beneficiar a determinades empreses a 
canvi de comissions, endolls, regals, etc. 
Per què externalitzen? Per què creuen que el privat és millor que el públic, 
o perquè així tenen possibilitats de fer tripijocs amb les empreses? No 
creuen que seria bona idea remunicipalitzar serveis i obres? 
 
La senyora Haro: 

“Dir-li a la senyora María Jesús Sinfreu que des del Partit Popular no creiem 
que l’origen principal de la corrupció, com han dit els nostres companys, sigui 
l’externalització. I també hem de dir que des del Partit Popular no hem vist ni 
tenim constància que aquest ajuntament sigui corrupte. Per tant, no donaríem 
més peu a parlar d’aquest tema. 

Gràcies.” 

El senyor Raventós: 

“Doncs, són dues coses. Una primera pregunta és que com l’Associació de 
Veïns i Veïnes, ja hem dit diverses vegades sobre el que era el Síndic de 
Greuges, i no se n’ha parlat més, només se’ns va dir una vegada que com que 
això duplicava funcions, que no calia i així, però no se’ns ha dit res més.  

I l’altra cosa és sobre els horts urbans, que també semblava que la universitat 
havia d’ajudar, i tampoc. Clar, jo ara penso que..., aquí també ha parlat la gent 
de Ciutadans, que hi ha les eleccions pròximament, jo demanaria als partits 
polítics si ho tindreu en compte, almenys aquests dos punts, en els vostres 
programes electorals, espero que siguin sincers i que serveixin, però són dos 
temes que ens agradaria que ens digueu si us ho heu pensat, si ho tindreu en 
compte, perquè van passant els mesos i anys, i resulta que d’una legislatura 
hem passat a una altra, i això continua, que no deu ser gaire important ni una 
cosa ni l’altra, però nosaltres creiem que sí que ho és. 

La segona pregunta és a nivell personal. Avui s’ha parlat dels dies que es 
dediquen a la pobresa. Jo preguntaria si en el pressupost, quan surt la quantitat 
de diners, hi ha algun sou inclòs de persones que s’hi dediquin. No sé si la gent 
que s’hi dedica són gent que ja és funcionària de l’ajuntament, ja té el seu sou, i 
tots els diners... Quan es diu: «Tants diners dedicats a la pobresa», són tots per 
a la gent pobra, o hi ha algun sou a dintre? I si hi ha algun sou, doncs, saber 
quina part representat que són sous. 

Gràcies.” 



 
 
 
La senyora Haro: 

“Senyor Raventós, nosaltres encara estem elaborant el nostre programa, però 
ho tindrem en compte.” 

 


